
DOM ZA STARIJE OSOBD DUBROYI\IK
Branitelja Dubrovnika 33

OIB:15795793389
Broj:32Qll-22
Dubrovnik, I 6. svibnj a 2022. godine

Zakljuici sa pete sjednice, Upravnog vije6a Doma za starije osobe Dubrovnik
odrLane danal6. svibnja 2022. s podetkom u 16:00 sati u prostorijama Doma

Prisutni:
- predsjednica Upravnog vijeda Katarina Dorsner
- dlanovi Upravnog vije6a: Pavo Peri6, Pero Memed, Vlaho Dobrid
- ravnateljica Marina Sambrailo
- voditeljica radunovodstva Klara Putica
- predsjednica Strudnog vijeia Ana Sabli6
- predstavnik Sindikata Nikolina Mari6

Predsjednica Upravnog vije6a Katarina Dor5ner, pozdravila je prisutne i utvrdila da su svi
pozvani prisutni. Potom je iznijela slijede6i dnevni red pete (V) sjednice Upravnog vijeda
Doma zastaije osobe Dubrovnik.

1. Usvajanje zapisnika prethodne sjednice
2. Plan nabave i rebalans financijskog plana
3. Aktualni upiti upu6eno kroz medije
4. Izvje5taji o kori5tenju godiSnjih odmora
5. Organizacijarudau Domu (Pile i Thermotheraprja)
6. Pitanje lifta
7. Eventualna druga potraZivanja radnika
8. Razno

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

ZAKLJUdCI:

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Upravnog vijeda

ZAKLTdAK: Zapisnik prethodne, detvrte sjednice Upravnog vije6a jednoglasno je usvojen.

2. Usvajanje plana nabave 2a2022. god. i rebalansa financijskog plana 2022.

ZAKLTdAK: Upravno vijeie Domajednoglasno je usvojilo
- Plan nabave 2a2022. god.

i
- Rebalans financijskog plana Doma

3. Aktualni upiti upu6eno kroz medije

Ravnateljica Upravnom vijedu iznosi podatke u svezi aktualnih upita upu6enih kroz medije.
I



ilan Upravnog vijeda Doma izredakorisnika, naveo je da je upoznat i prati pitanja Doma, a
da suza korisnike vatni njihovi upiti, koji se rje5avanju kada se pojave.
Sindikalna povjerenica Doma, navela je podatke o poduzetome u svezi izboru predstavnika
radnika u Upravno vijeie Doma, i da nema zaprimljenih pisanih prituzbi.
Po iznesenom, utvrduju se potrebna daljnja postupanja u svrhu postizanja dogovora i isplate
prekovremenih sati.

4. IzvjeStaji o kori5tenju godi5njih odmora

ZAKLruCAK: Ravnateljica Doma izvjeStava Upravno vije6e Doma o podacima iskori5tenih
i planiranih godi5njih odmora medicinskih sestara i njegovateljica,,Thermotherapije"

5. Oryanizacijarudau Domu (Pile i Thermotherapija)

ZAKLJUdAK: Ravnateljica Doma iznosi podatke broja zaposlenika, bolovanja, sada5nje
organizacije smjena i rada medicinskog osoblja i njegovateljica, najavljuje praksu udenika
Medicinske Skole u lipnju i srpnju, te probleme nedostatka radne snage. Sindikalna
Povjerenica zaposlenika Doma istide potrebu rjesavanj apitanjaradne snage, Sto nagla5ava i
predsjednica Upravnog vije6a, te istide potrebu ponovnog traLenjapomoii i suradnje,
mogu6nosti novih zapo5ljavanja i potrebu zajednidkog sastanka u Domu, u svezi iznalaLenja
rje5enja svih pitanja u svezi navedenog.

6. Pitanje lifta

ZAKLTdAK: Ravnateljica Doma navodi povijest pitanja funkcioniranja lifta i poduzetim
radnjama u danoj situaciji, dobivenim nalazom servisera i okvirnim iznosom zapopravak, o
demu su nadleZni obavije5teni u svrhu mogu6eg osiguranja potrebnih financijskih sredstava.
dlanovi Upravnog vije6a se slaZu sa potrebom rjesavanja ovog pitanja, a do rje5avanja ovog
pitanja, lift se, ne bi trebao koristiti.

7. Eventualna druga potraZivanja radnika

ZAI<LNIAK: U odnosu na ovrr todku dnevnog reda ravnateljica iznosi podatke o poduzetom
u svezi COVID dodatka, navode se stavovi koji se odnose na pitanje isplate COVID dodataka,
i dinjenice postojan ja prekovremenih sati. Zaprekovremene sate postoji moguinost kori5tenja
slobodnih dana.

Pri postupanju potrebno je provesti provjeru, i postupiti planski.

8. Razno

ZAKLTdAK: U ovoj todci dnevnog reda ponovljena je potreba isplate prekowemenih sati

Sjednicaje zavr5ena u 17:30,00 sati.
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